

2024 年 10 月 14 日

台灣道路運輸貨櫃重量限制

尊敬的客戶：

我們在此通知您，根據交通部高速公路局的規定，道路運送法規有重大變化。

自 2024 年 10 月 21 日起，通過道路運輸的貨櫃必須嚴格遵守以下最大允許重量：

- 對於**普通櫃**，最大重量為 28500 公斤（包括貨物重量和皮重）。
- 對於**冷藏櫃**，最大重量為 27500 公斤（包括貨物重量和皮重）。

將對所有貨櫃的道路運輸進行廣泛的重量檢查。任何裝載的貨櫃（進口或出口）如果超過適用的台灣道路限重法規規範，將被拒絕進行道路運輸。

我們理解這些變化可能會影響您的運輸計劃和運營。因此，我們鼓勵您仔細規劃和管理貨物重量，以確保遵守這些新法規。

如果您需要關於這些重量限制的更多信息，或者對這些限制對您的貨物運輸的影響有任何疑問，請聯繫我們的客戶服務團隊，郵箱地址為 Taiwan@service.hlag.com。我們的專業團隊將根據您的具體情況很樂意指導您。

October 14, 2024

Container Weight Limits for Taiwan Road Transport

Dear Customer,

We would like to inform you of a significant change in container weight regulations as mandated by the Directorate General of Highway, Ministry of Transport and Communications.

Effective from 21 October 2024, the following maximum allowable weights for containers transported by road must be strictly adhered to:

- For **General Purpose containers**, the maximum weight is 28,500 KGS (inclusive of cargo weight and tare weight).
- For **Reefer containers**, the maximum weight is 27,500 KGS (inclusive of cargo weight and tare weight).

The weight inspection will be widely enforced on all road transportation of laden containers. Any laden container (Import or Export) exceeding the applicable Taiwan Road Weight Limitations will be subject to rejection for road transport.

We understand that these changes may impact your shipping plans and operations. Therefore, we encourage you to carefully plan and manage the weight of your cargo to ensure compliance with these new regulations.

If you should require additional information or have any questions regarding these weight limits and their implications for your shipments, please contact our customer service team at Taiwan@service.hlag.com. Our dedicated team will be happy to guide you based on your individual situation.